



52 Taylor Rd Cranebrook  
Locked Bag 8016  
Penrith, NSW 2751  
Australia

Phone: 02 4777 4888  
Fax: 02 4777 4841

info@stpauls.nsw.edu.au  
www.stpauls.nsw.edu.au

## ST PAUL'S GRAMMAR SCHOOL PENRITH LIMITED

### Application for Overseas Student Enrolment

1. I/we desire to enrol my/our child as a student of St Paul's Grammar School ("the School")
2. I/we understand that this application is made without any assurance that it will be accepted by the School.
3. I/we understand that the School will, under normal circumstances, require every proposed Student to participate in a telephone interview arranged by the School.
4. I am/we are aware that enrolment in the School would be conditional upon the School:
  - a. offering the Student a position at the School by letter of offer;
  - b. me/us accepting the offer by signing the Enrolment Contract and other documents required by the School and by paying the first year's fees in total (refer to Procedures for Students Applying from Peoples Republic of China for exact amount).
5. I/we understand that an application for enrolment is interpreted by the School as an undertaking on the part of Parent(s) or guardian (s) that the Student will conform to the rules and customs of the School, if enrolled. After admission to the School, enrolment in subsequent years is always subject to satisfactory conduct, progress and effort, as well as acceptance of the Class and Grading determined by the Principal, and due payment of fees.
6. I/We enclose with this document the following to enable the School to consider the application for enrolment:
  - Completed International Student Enrolment Information form.
  - Medical form.
  - Additional medical information about the student.
  - \$200 AUD, being the Application Fee, we understand this fee is non refundable.
  - The student's birth certificate.
  - The student's last two years' school reports.
  - A referral from the student's current school principal.
7. I/We have read and understood the policies regarding International Students

(Please ensure the documents and payment listed above are enclosed before you return this form)

Signed by the Parents

Name of Mother/guardian	Signature of parent/guardian	Date
Name of Father/guardian	Signature of parent/guardian	Date
Name of student		



未来无限 机遇无限

# ST PAUL'S GRAMMAR SCHOOL PENRITH LIMITED

## Application for Overseas Student Enrolment

### 圣保罗文法学校海外学生报名申请表

1. 我（们）愿为我们的孩子报名就读圣保罗学校，在此特提出申请。
2. 我（们）理解递交申请并不意味着此申请必须被批准。
3. 我（们）理解在正常情况下学校将对申请就读的每一位学生进行电话测试。
4. 我（们）同意申请人入读成功与否要根据：
  - A. 学校是否提供录取通知
  - B. 我们收到录取通知在就读合同和其它文件上签字并交付了第一学年的全部费用（参阅来自中华人民共和国的海外学生申请步骤）
5. 我们已清楚报读圣保罗文法学校的条件应基于接受所附材料列出的各项规定和条件。
6. 我们在此函内附上如下材料，以供贵校考虑录取该学生否。
  - 填写好的海外学生报名情况表
  - 医疗健康表
  - 另附学生其它健康情况.
  - 200澳元不予退还的申请费
  - 学生出生证明
  - 学生过去两年的学习成绩报告单
  - 学生所在学校的校长或教导主任的推荐信
7. 我们阅读并理解圣保罗文法学校国际学生网页上所刊登的有关政策。

（请确保以上文件和支票与本表同时寄回）

#### 家长 签字

_____ 母亲/监护人姓名	_____ 母亲/监护人签名	_____ 日期
_____ 父亲/监护人姓名	_____ 父亲/监护人签名	_____ 日期
_____ 学生姓名		